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ФОРМИРОВАНИЕ ИССЛЕДОВАТЕЛЬСКИХ КОМПЕТЕНЦИЙ БУДУЩИХ ПЕДАГОГОВ
СРЕДСТВАМИ МАТЕМАТИЧЕСКИХ ДИСЦИПЛИН

THE FORMATION OF RESEARCH COMPETENCES OF FUTURE TEACHERS BY MEANS
OF MATHEMATICAL DISCIPLINES

В статье рассматриваются особенности формирования исследовательских компетенций средствами
математических дисциплин в рамках профессиональной подготовки будущих педагогов. Разработаны
рекомендации по организации образовательного процесса на примере подготовки будущих педагогов —
учителей начальных классов — с целью развития их исследовательских компетенций .

The article considers peculiar features of formation of research competences within a framework of the
professional training of future teachers by means of mathematical disciplines. The recommendations on the
educational process arrangement are developed on the example of future teachers training – primary school
teachers with the purpose of the development of their research competences.


